
Prezident AK ČR na tiskové konferenci k
produkci brambor

Prezident  AK  ČR,  Ing.  Zdeněk  Jandejsek  CSc.,  včera  na  společné  tiskové  konferenci  Českého
bramborářskeho svazu a Ministerstva zemědělství mluvil o významu brambor jak z pohledu pěstitelů,
tak směrem k našim spotřebitelům. A jak řekl: „Dokážeme vyrobit kvalitní a chutné brambory, které
vyrostly v našem prostředí. Dovozy ze zemí jako Tunisko nebo Egypt jsou zbytečné. Upřednostněme
českou produkci a místní pěstitele. Stát by měl tuzemské zemědělce motivovat, z hospodářského
hlediska jde totiž o výrazně zlepšující plodinu. Kupujme proto české brambory."
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